

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

12th July, 2019

Circular No. 18088

Dear Parents/Guardians,

The new school blazer for S1-S3 students

Further to the circular concerning the new school uniform policy for S1-S3 students, we are pleased to inform you of the details of the new school blazer. It is a single vent maroon blazer with the school crest on the breast pocket. The blazer is made up of Dacron so that it is comfortable to wear in most seasons. The price is between \$285 and \$360, depending on size. Order can be placed through the school in September, 2019.

The table below shows the compulsory items and optional items of the school uniform for S1-S3 students from 2019-2020 onwards.

Compulsory items	Optional items
Short/long sleeve white shirt, black trousers, black leather shoes, black leather belt, black/white socks, school tie, school blazer	sweater, sweater vest, fleece jacket, wind jacket

S4-S6 students can purchase and wear the school blazer at their discretion in 2019-2020.

For enquiries, please feel free to contact Ms. Cora YY Sung at 2711 8175. Thank you.

Yours sincerely,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175
FAX: 27621550

通告編號: 18088

敬啟者:

中一至中三級新西裝外套 (2019-2020 年度)

承早前派發「中一至中三級新校服規定」通告，現特函通知 閣下有關新西裝外套的資料。新校褸為單開岔棗紅色西裝外套，胸袋縫上校徽，選用 Dacron (的確涼) 布料，大部分時間均適合穿著。價目由\$285 至\$360 不等，因應尺碼而定。學生可於二〇一九年九月在學校訂購。

由 2019-2020 年度開始，中一至中三級新校服規定將如下表所示：

必須項目	可選項目
短袖或長袖白恤衫、黑西褲、黑皮鞋、黑皮帶、白或黑襪、校呔、西裝外套	冷衫、短袖冷衫、絨頭織物(fleece)外套、風褸

2019-2020 年度中四至中六學生則可按需要自由選購穿著西裝外套。

如有任何查詢，請致電 2711 8175 與校務處宋小姐聯絡。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇一九年七月十二日